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 91.2.972 -סיכום ישיבת ועד מרכזי

ד"ר , מר איתי ששון, גב' מיכל דברת, גב' אסנת רייכמן אייזקוביץ: יורם שליאר, נוכחים

 .ד"ר ליאת הלפמןטל, -, ד"ר שרונה מימר יחיאל אסולין, שי איתמר

 .עו"ד ברוך אברהמי, מר דני כפרי, גב' ירדן מנדלסון  :מוזמנים

 מר יותם בן שץ, מר עודד מאיו, מר יהודה ניניו.   התנצלו:

 

 פגישה עם ירדן מנדלסון:

נפגש עם ירדן מנדלסון, יו"ר חטיבת הפסיכולוגים בהסתדרות המרכזי של הפ"י הוועד 

המח"ר על מנת לשוחח ולהכיר מקרוב את הפעילויות הרלוונטיות: ערב השקת 

הקואליציה, צורך לקיים מחקר על התועלת הכלכלית בפיתוח הפסיכולוגיה הציבורית, 

ך לשמור על הצורך ביח"צ מקצועי, הפעילות של חברת הייעוץ האסטרטגי תארא, הצור

ההכרח בשיתוף הפעולה בין הארגונים, הצורך במימון מקומה של הפ"י בפעילויות אלה, 

 הפעילויות השונות ועוד. 

 

         וועד מרכזי סיכומי ישיבות

, כלומר ייכתב מי הצביע נדון הנושא וסוכם כי בסיכומי הישיבות ההצבעה תהיה שמית

 ועבור מה.

 

 :2222דיון בהצעה לתקציב 

נדון נושא כתב העת של הפ"י פסיכואקטואליה, האם  0202במסגרת ההצעה לתקציב 

נכון שיישאר במתכונתו הנוכחית כלומר מודפס ונשלח לבתי החברים בעלות של כמאה 

לשנה, או שהוא אמור להישאר רק במתכונת דיגיטלית ואז לחסוך עליות הדפסה ₪ אלף 

חשוב לא לפגוש בו וגם הרבה חברים והפצה. חלק טענו כי מדובר בנכס של הפ"י ו

עבור לגיליון מקוון מעדיפים את המהדורה המודפסת, לעומת אחרים שטענו כי יש ל

 ולחסוך כסף. הדיון יימשך במועד אחר.  

 

 

 

 

  יושב ראש הפ"י :
 

 מר יורם שליאר
 

 
 חברי הוועד המרכזי:

 

  עודד מאיומר 
 טל-שרונה מי ד"ר

  מר יהודה ניניו
 ד"ר שי איתמר
 מר יותם בן שץ

 יחיאל אסולין מר 
 גב' מיכל דברת
 מר איתי ששון

  ד"ר ליאת הלפמן
 יזיקוביץירייכמן אאסנת גב' 

 
 ראש החטיבות: יושבי
 

 אר'-תע'-חב' -ל פוניגב' מיכ
 שק' -שץ -מר יותם בן
 שק' -גב' מורן רן

 קל' -מר עמוס ספיבק
 רפ' -ורד עצמוןגב' 
 חנ' -תמר גרינוולדגב' 

 חנ' -מר מידד כהן
 הת' -יזיקוביץירייכמן אאסנת גב' 

 
 הוועדות : יושבי ראש

 
 –יוסף-יונת ברנשטיין בר גב'

 אתיקהיו"ר ועדת ה
 ביקורת -מר יגאל עמנואל

 
 

 : תפקידיםבעלי 
 

 מנכ"ל-מר דני כפרי
 יועמ"ש -עו"ד ברוך אברהמי

 רו"ח –מר אריק דן
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 מטה הפ"י:

עובדת/ת בחצי משרה על מנת שתקדם את נושא הטיפול בעצמאיים וכן את דובר על הצורך לגייס 

. לא ניתן לעשות לשנה אש"ח 02 – 02-נושא היח"צ של הפ"י. עלות עובדת כזאת בחצי משרה היא כ

זאת בכוח האדם הקיים. בנוסף נדונו רעיונות נוספים כמו: לפטור את המתנדבים בהפ"י מתשלום דמי 

  . הנושא ימשך בעת הדיונים על התקציב.דמי החבר המשולמים להפ"יתקצוב החטיבות מו החבר

 

 :2291 עד ספטמברינואר תקציב מול ביצוע 

. מתוך הנתונים עולה כי עלות 0202דוח תקציב מול ביצוע של החודשים ינואר עד ספטמבר נבחן 

זה אינו מספיק  לשנה. בדיון שהתקיים חלק טענו כי שירות₪  02,222 -השימוש במאגרי המידע היא כ

זהו  ק טענו כילחשוב ויש לבטלו על מנת לחסוך את עלותו ולהפנות את הכספים למטרות אחרות, וח

   וזה גם מעלה את האטרקטיביות של הפ"י. שירות חשוב לחברי הפ"י גם אם לא משתמשים בו הרבה, 

 אם.בסיכום הוחלט לבטל את השימוש במאגרי המידע ולשלוח לחברי הפ"י הודעה בהת


